
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 22.2.2023 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 

 

Přítomno  8 zastupitelů: Luboš Marek, Jiří Doležal, Vlastimil Plecháč, Mgr. Lenka Lipská, Ladislav 

Rösler, Vojtěch Vacek, Michal Friedrich, Klára Mikšíčková 

Omluveni: Petr Kučera 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Vlastimil Plecháč, Mgr. Lenka Lipská 

 

Program jednání:  1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. příspěvky organizacím na rok 2023 

4. různé 

   4. připomínky zastupitelů 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.  Pozemkové záležitosti 

 

1.1. Žádost ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene na ppč. 2902 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, 

Polubný, 932, svod,kNN, SS100 za cenu 4176,- Kč bez DPH. 

Petra Slavíková sděluje, že všechny návrhy ČEZ Distribuce jsou doloženy výpočtem dle aplikace e-

břemena a jejich cena je minimálně 2000 Kč v souladu s minulým rozhodnutím zastupitelstva o 

stanovení ceny za věcné břemeno pro vedení inženýrských sítí pro ČEZ Distribuce. Investorovi jsou 

stanoveny podmínky uvedení povrchu komunikace do původního stavu firmou LTM Krkonoše v celé 

šíři komunikace a dva vstupy do komunikace budou sjednoceny v jeden.  

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 2902 k.ú. Polubný právo umístit, 

provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, Polubný, 

932, svod,kNN, SS100 za cenu 4176,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.2. Žádost ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene na ppč. 3580 a ppč. 3578/1 k.ú. 

Příchovice u Kořenova právo umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy 

v rámci stavby JN-Kořenov, č.parc. 3130/2-, svod,kNN, SS100 za cenu 9100,- Kč bez DPH. 

Petra Slavíková sděluje, že se jedná o zřízení nového odběrného místa stavby rodinného domu, výkop 

bude veden v travnaté části podle komunikace. 

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 3580 a ppč. 3578/1 k.ú. Příchovice u 

Kořenova právo umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci 

stavby JN-Kořenov, č.parc. 3130/2-, svod,kNN, SS100 za cenu 9100,- Kč bez DPH pro ČEZ 

Distribuce a.s. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.3. Žádost ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene na ppč. 3510/1 k.ú. Příchovice u 

Kořenova právo umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci 

stavby JN-Kořenov, Příchovice přeložka HDSS, kNN za cenu 2000,- Kč bez DPH. 

Petra Slavíková sděluje, že se jedná o přeložení přípojkové skříně z odstraněného objektu na nově 

vybudovaný. 

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 3510/1 k.ú. Příchovice u Kořenova právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, 

Příchovice přeložka HDSS, kNN za cenu 2000,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s. 

Hlasování: 8 x ano 

 



1.4. Žádost ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene na ppč. 1656/1 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, 

Polubný ppč. 1619/6-kNN, SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH. 

Petra Slavíková sděluje, že se jedná o zřízení nového odběrného místa rekonstrukce současné 

rekreační chaty, kabel bude veden v pozemku zarostlém nálety. 

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 1656/1 k.ú. Polubný právo umístit, 

provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, Polubný 

ppč. 1619/6-kNN, SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.5. Žádost ČEZ Distribuce a.s. o zřízení věcného břemene na ppč. 2884/1 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, 

720 kNN SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH. 

Petra Slavíková sděluje, že se jedná o posílení pro bytový dům, kde obec zamítla první návrh umístění 

vrchního vedení a zřízení nového sloupu, nyní návrh využívá existujícího vrchního vedení a obec dále 

podmínila překop asfaltové komunikace rozšířením krytu až po napojení na asfalt silnice. 

K hlasování je předloženo zřízení věcného břemene na ppč. 2884/1 k.ú. Polubný právo umístit, 

provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, 720 kNN 

SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s.. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.6. Žádost M.L., Kořenov o pronájem částí pozemků ppč. 1388/2, 1379/3, pozemku ppč. 1388/9 

v k.ú. Polubný pro zázemí domu a uskladnění dříví. 

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy s M.L., Kořenov na pronájem částí ppč. 1388/2, 

1379/3 a celého pozemku ppč. 1388/9 k.ú. Polubný za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.7. Žádost R.Š., Polubný a V.V., Kořenov o pronájem pozemku ppč. 1159/9 k.ú. Polubný. 

Současně obec obdržela žádost V.V. o prodej tohoto pozemku.  

Vojtěch Vacek sděluje, že v místě si lidé nepřejí automobilovou a zemědělskou výrobu, jelikož po 

uzavření Cutisinu a ukončení činnosti pana K. je v místě klid a proto tam ještě několik místních 

zůstává bydlet, tento názor vzkazuje i nepřítomný Petr Kučera. Zastupitelstvo se shoduje, že respektují 

místní obyvatele a pozemek by se neměl poskytovat.  

K hlasování je předložen záměr pronájmu nebo prodeje pozemku ppč. 1159/9 k.ú. Polubný 

Hlasování: 8 x ne 

 

1.8. Žádost manželů J.a E. R., Nymburk o pronájem části pozemku ppč. 87/4 k.ú. Polubný pro 

parkování vozidel u jejich domu přes silnici.  

Petra Slavíková sděluje, že dosavadní parkování je v nájezdu na lesní cestu a bývá zaplněno cizími 

vozidly. Nové parkování by bylo ohrazeno buky z jedné strany a nájezdem, který by mohl být 

zahrazen řetízkem pro zamezení cizího parkování, odstavná plocha nezasáhne do zemědělsky 

obhospodařované části pozemku.  

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy s E. a J. R., Nymburk na část ppč. 87/4 k.ú. 

Polubný pro odstavení vozidel chaty Pralinka za cenu 3,- Kč + DPH/m2/rok. 

Hlasování: 8 x ano 

 

1.9. Usnesení Okresního soudu v Jablonci nad Nisou o uzavření smíru prodejem stpč. 866 a ppč. 

1286/2 k.ú. Polubný vlastníkům domu če. 1372 Kořenov.  

Obec Kořenov se soudně vypořádala s vlastníky domu če. 1372 Kořenov, který z části stojí na 

pozemku obce v místě bývalé hospodářské stavby a historicky nedošlo k vypořádání vlastnictví už od 

doby vlastnictví MNV Kořenov. Usnesení navrhuje rozdělení podílů na pozemcích ve stejném poměru 

jako vlastnictví domu če. 1372.  

K hlasování je předložen návrh prodeje stpč. 866 a ppč. 1286/2 v k.ú. Polubný vlastníkům objektu če. 

1372 Kořenov Ing. K.G., Praha, J.G., Středokluky, M.G., Praha za cenu 295200,- Kč. 

Hlasování: 8 x ano 



 

1.10. Žádost J.K., Kořenov o prodej pozemku ppč. 1527/3 k.ú. Polubný. Záměr prodeje byl 

projednán a zveřejněn. Obec zakoupila pozemek od státu s úmyslem prodeje stavebníkovi na obecním 

pozemku, který jej obklopuje. 

K hlasování je předložen návrh prodeje pozemku ppč. 1527/3 k.ú. Polubný J.K., Kořenov za cenu 

pořizovací 27193,- Kč + DPH.  

Hlasování: 8 x ano 

 

2. Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

3. Příspěvky organizacím na rok 2023 

 

3.1. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Občanského sdružení zdravotně postižených 

Tanvald. 

Luboš Marek sděluje, že z Kořenova je ve spolku hodně členů. Spolek financuje aktivity pro členy. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost Občanského sdružení 

zdravotně postižených Tanvald pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.2. Žádost Hospicu sv. Zdislavy, Liberec o finanční příspěvek na roční provoz.  

K hlasování je předložen návrh poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, Liberec ve 

výši 10 tis. Kč pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.3. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o., Rokytnice nad Jizerou 

Luboš Marek informuje, že společnost operuje u občanů v Kořenově, v minulém roce 15 občanů. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 35 tis. Kč na činnost ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o. 

Rokytnice nad Jizerou pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.4. Návrh poskytnutí příspěvku na činnost Centrum sociálních služeb Jablonec nad Nisou, p.o. 

Luboš Marek sděluje, že se jedná o odlehčovací službu pro občany, kde v současné době není žádný 

občan Kořenova, proto Luboš Marek navrhuje přispět, až bude klient z Kořenova.  

K hlasování je předložen návrh odložení rozhodnutí o finančním daru Centru sociálních služeb 

Jablonec nad Nisou, p.o.  pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.5. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské o.p.s. Bedřichov 

pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano  

 

3.6. Žádost TJ Sokol Horní Polubný, z.s. o poskytnutí příspěvku na sportovní akce pro rok 2023 

Luboš Marek informuje, že spolek pořádá velký cyklistický závod,  v loňském roce došlo k nákupu 

cen za 5tis. Kč, který nebyl u obce uplatněn, proto navrhuje navýšení příspěvku. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 15 tis. Kč TJ Sokol Horní Polubný, z.s. pro 

rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.7. Žádost Klubu psích sportů Desná o příspěvek na činnost  

Luboš Marek sděluje, že klub poskytuje kotce pro odchycené psy z Kořenova, obci to ušetří nemalé 

peníze, vlastník psa se tak najde dříve, než se odveze pes do útulku. K hlasování je předložen návrh 

finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 tis. Kč pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 



 

3.8. Žádost Endura ECHT GOLD TEAM Příchovice reprezentující v motocyklových závodech o 

finanční podporu na nadcházející závodní sezónu.  

Luboš Marek informuje, že závodníkem je R.F., vozí znak obce na dresu a propaguje ji, byl vyhlášen 

na 3.místě Sportovec Jablonecka . 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Enduro Echt Gold team Příchovice  ve výši 10 tis. Kč 

pro rok 2023. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.9. Žádost Mysliveckého sdružení Desná – Kořenov o příspěvek na činnost 

Luboš Marek informuje, že spolku je ještě poskytována doprava při odvozu krmení apod. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – Kořenov ve výši 5 

tis. Kč pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.10. Žádost ZŠ Horní Tanvald, Údolí Kamenice o poskytnutí příspěvku na činnost školy. 

Školu navštěvuje 7 žáků z Kořenova,. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost školy Základní škola, 

Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.11. Žádost o poskytnutí příspěvku na činnost SOSHIKI – klubu bojových umění a sportů Tanvald, 

z.s. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč SOSHIKI – klubu bojových umění a 

sportů Tanvald, z.s. pro rok 2023 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.12. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Tanvald  o poskytnutí příspěvku na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., ZO 

Tanvald pro rok 2023. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.13. Žádost Českého svazu včelařů, z.s. ZO Smržovka  o poskytnutí příspěvku na činnost 

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu včelařů, z.s., ZO 

Smržovka pro rok 2023. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.14. Žádost Klubu bojového umění karate Tanvald o poskytnutí příspěvku na činnost.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 5 tis. Kč Klubu bojového umění karate 

Tanvald pro rok 2023. 

Hlasování : 8 x ano 

 

3.15. Žádost Harrachov Racing Academy, z.s. o poskytnutí příspěvku na činnost. 

Luboš Marek sděluje, že klub navštěvuje několik kořenovských dětí, trénink probíhá na svazích ski 

areálu v Harrachově.  

K hlasování je předložen návrh finančního daru ve výši 20 tis. Kč Harrachov Racing Academy, z.s. na 

pro rok 2023. 

Hlasování: 8 x ano 

 

3.16. Žádost SHŠ Artus Bohemia, z.s. o poskytnutí příspěvku na činnost.  

Luboš Marek informuje, že spolek předvádí na Štěpánce historický šerm. Nejedná se o členy z obce 

Kořenov. 

K hlasování je předložen návrh finančního daru SHŠ Artus Bohemia, z.s. pro rok 2023. 

Hlasování: 8 x ne 

Mgr. Lenka Lipská sděluje, že terénní zdravotní péči v Kořenově zajišťuje i Smržomedic z Tanvaldu. 



 

4. Různé 

 

4.1. Obecně závazná vyhláška o regulaci hlučné zábavní pyrotechniky 

Luboš Marek informuje o právním posouzení minule schválené vyhlášky a na základě rozhodnutí 

ministerstva vnitra je nutné vyhlášku zrušit, přepracovat a schválit nové znění, které nemůže 

připouštět výjimky mimo pevně stanovené datum. Zastupitelům předkládá nové znění. Vlastimil 

Plecháč informuje, že Harrachov má výjimku pouze na 30.4.. Jiří Doležal sděluje, že dle jeho názoru 

pyrotechnika do chráněné oblasti nepatří vůbec a nesouhlasí s dalšími výjimkami než 31.12.. Vlastimil 

Plecháč sděluje, že jako vlastník penzionu upozorní ubytované a poruší-li to některý, tak už ho příště 

nepřijme na ubytování, aby dosáhl alespoň nějakého důsledku. Zvířatům vadí i nehlučná pyrotechnika 

a jestli neuvažovat i zrušení 31.12., ačkoli do několika let to bude nejspíše běžné nestřílet na Silvestra. 

K hlasování je předloženo zrušení Obecně závazné vyhlášky obce Kořenov č. 1/2022 o zákazu 

používání zábavní pyrotechniky  

Hlasování: 8  x ano 

K hlasování je předloženo schválení Obecně závazné vyhlášky o regulaci hlučné zábavní pyrotechniky 

a o stanovení výjimečných případů, při nichž nemusí být dodržována doba nočního klidu. 

Hlasování: 8 x ano 

 

Vlastimil Plecháč navrhuje vylepení vyhlášky po obci. Luboš Marek sděluje, že vyhláška bude 

rozeslána ubytovatelům. 

 

4.2. Přidělení bytu 

Došlo k uvolnění bytu v pětidomcích a obec eviduje žádost F.S., Kořenov o přidělení tohoto bytu.  

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v čp. 829 Kořenov s F.S., Kořenov na 

dobu určitou 1 rok od 1.3.2023. 

Hlasování: 8 x ano 

 

4.3. Luboš Marek informuje o proběhlém výběrovém řízení na nákup vozidla na svoz odpadu dle 

stanovených technických požadavcích obce. Vítěznou nabídkou se stala firma FARID COMERCIA 

s.r.o. za cenu 1975000 Kč bez DPH za automobil Iveco. Celkem obec obdržela 4 nabídky.  

K hlasování je předloženo uzavření smlouvy kupní na nákladní automobil na svoz komunálního 

odpadu s FARID COMERCIA a.s. za cenu 1975000 Kč bez DPH. 

Hlasování: 8 x ano 

 

4.4. Rozpočtový výhled 

Luboš Marek sděluje, že to je výhled na 5 let vyplývající ze současných čísel, kde dochází k jejich 

obměně, jelikož některé okolnosti nelze předjímat. 

K hlasování je předložen Rozpočtový výhled na  období let 2024-2028 

Hlasování: 8 x ano 

 

4.5. Benzínová pumpa 

Luboš Marek sděluje, že byl zamítnut odkup objektu benzínové pumpy pro její odstranění. Obec 

komunikuje s vlastníky prostřednictvím právníka a nabídka zněla 200 tis. Kč bez technologie, kterou 

můžou vlastníci prodat. Přítomný D.K. sděluje, že nechápe postoj obce, když v minulosti každému 

vlastníkovi pumpy vyhověla s uzavřením nájmu na pozemek. Jedná se o patovou situaci. Nemají 

důvod objekt prodat za 200 tis., chtějí pumpu provozovat. Luboš Marek sděluje, že od začátku 

vlastníkům sdělil, že obec požaduje odstranění stavby, která je nevzhledná a pumpa pokaždé 

zkrachovala a toto věděli ještě před nákupem v dražbě. V nastalé diskusi docházelo k rozporným 

názorům na stavbu, postup dražby i účelovým procesům, zároveň byla navržena možnost řešit situaci 

soudně.  

K hlasování je předložen návrh odkoupení objektu na stpč. 1380 k.ú. Polubný po odvozu všech 

odmontovatelných zařízení, které si vlastníci chtějí ponechat, za cenu 200 tis. Kč. 

Hlasování: 8 x ano 

 



4.6. Jiří Doležal informuje o nabídce informační mobilní aplikace s cenou 30 tis. Kč ročně. 

Zaregistrovaným uživatelům posílá notifikace na události spojené s okruhem jeho zájmu např. sport, 

kultura apod. Jelikož se nejedná o levnou záležitost, navrhuje zvážení jejího využití. Vlastimil Plecháč 

připomíná sms info kanál, kterým nechodí moc zpráv. Vojtěch Vacek navrhuje poptat, zda existuje 

rozšíření programu, který využívají hasiči pro komunikaci mezi jednotkou i mezi členy sboru. 

 

4.7. Jiří Doležal informuje, že v pátek 24.2. bude od 18,00 hod v zasedací místnosti OÚ Kořenov 

schůzka sportovních spolků v obci, kde se více informují o své činnosti navzájem, jak čerpají dotace 

apod. P.K. sděluje, že s kroužkem končí pro jeho malou návštěvnost a docházející trenérka 

onemocněla.  

 

4.8. Jiří Doležal sděluje, že nechal zpracovat energetický audit na spotřebu elektřiny, která pro 

obec činí 1,5mil. Kč ročně. Představuje Komunální energetiku, kde je návrh voltaického systému  na 

budovách obce, zajímavé jsou budovy OÚ a zdr.střediska a pětidomky, které by vyrobily polovinu 

spotřeby. Investice vychází na 5,5 mil Kč a s dotací by to vyšlo zhruba na polovinu, návratnost pro 

obec 4 roky. Jelikož je současná výzva do 15.3., musela by obec počkat na další výzvu, ale je nutné 

vše řádně prostudovat.  

 

5.  Připomínky zastupitelů 

 

5.1. Vojtěch Vacek navrhuje zpevnit prostor před zastávkou Martinské údolí např. zámkovou 

dlažbou, tvoří se tam bahno.  

 

5.2. Vojtěch Vacek upozorňuje, že cesta od penzionu Jizerka ke Cutisinu je od silnice opakovaně 

splavená. Luboš Marek navrhuje upozornit silnice, aby zde zřídila žlab.  

 

5.3. Vojtěch Vacek připomíná umístění dopravního zrcadla na křižovatku u mostu Jizera a požádat 

o snížení rychlosti. 

 

5.4. Mgr. Lenka Lipská chápe pana P.K., škola s ním spolupracuje dlouhou dobu a nic za to 

nepožadoval a rodiče věděli, že možnost tenisového kroužku v Kořenově je, přesto děti neposílají. Na 

druhou stranu děti dojíždí i na jiné kroužky do jiných míst, ale každopádně děkuje panu K. za 

veškerou práci a strávený čas s dětmi. Jiří Doležal se připojuje.  

 

5.5. Mgr. Lenka Lipská se dotazuje na možnost opravy okapu na rohu obecního úřadu, kterým na 

chodník protéká voda. Jiří Doležal sděluje, že nejsou klempíři, kteří by měli čas, ačkoli se už loni 

poptávali na jaro, obec potřebuje okapy na pětidomcích, střechu na čp. 764 a není to dost lukrativní, 

aby to bylo zajímavé pro klempíře.  

 

5.6.  Michal Friedrich sděluje, že obec Paseky nad Jizerou požádala o solení silnice a doufá, že 

v Příchovicích k tomu nedojde. Luboš Marek sděluje, že o tom nic neví, nikdo obec nekontaktoval. 

 

5.7. Michal Friedrich připomíná konání Hasičského bálu 25.2. a Maškarního karnevalu den poté. 

 

5.8. Vlastimil Plecháč otevírá problematické parkování okolo kostela v Příchovicích. na obecní 

část pozemku vložily zábrany, je to rozježděné, část té plochy je fary a farář si parkování nepřeje a 

požádal, aby se parkování řešilo společně. Navrhuje se zóna zákazu parkování. Dále navrhuje umístit 

označení hlavní silnice u čp. 159 a umístění značení na parkoviště na Polubným U trafa. Michal 

Friedrich navrhuje cedule na stopy, po kterých chodí pěší. Jiří Doležal sděluje, že dnes byly 

instalovány. Vlastimil Plecháč připomíná zmatečné značení začátku a konce obce v blízkosti 

křižovatky v dolních Rejdicích.  

5.9. Vlastimil Plecháč sděluje, že 3.3. bude v zasedací místnosti setkání pro založení spolku na 

podporu kostela v Polubném.  

 



5.10. Vlastimil Plecháč navrhuje v pátek 24.2. v den výročí napadení Ukrajiny vyvěsit vlajku 

Ukrajiny na budovu obecního úřadu 

Hlasování: 8 x ano 

 

5.11. Luboš Marek navrhuje hlasovat o vyvěšení vlajky pro Tibet na budovu obecního úřadu 

Hlasování: 8 x ano 

 

Diskuse 

P.K. sděluje, že v roce 1800 navštívil Hoftík John Quincy Adams, který se za dalších 25 let stal 

americkým prezidentem, proto navrhuje na 200leté výročí této události v roce 2025 toto připomenout 

slavností v Hoftíku. Luboš Marek souhlasí, aby se obec podílela. P.K. sděluje, že se pan Adams byl 

podívat ve sklárně, která stála v prostoru současného hřiště u Sport Ski a bylo by vhodné někde poblíž 

udělat pomníček, pokusí se u architekta nechat zpracovat návrh. Luboš Marek navrhuje vysochování 

do pískovce, které umí spolupracující polský sochař.  

Vlastimil Plecháč připomíná rozježděný kraj silnice u TJ Běchovice, kde jsou díry. Luboš Marek 

sděluje, že zasypání štěrkem by bylo krátkodobé a bylo by odházené do trávníku. Michal Friedrich 

navrhuje protahovat zkratku u TJ Běchovice, sněhu je tam málo a už by se mohla využívat.  

 

 

 

 

…………………………………..    ……………………………………… 

Vlastimil Plecháč, ověřovatel     Mgr. Lenka Lipská, ověřovatelka 

 

 

 

 

    ………………………………….. 

    Luboš Marek, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 22.2.2023 

 

1.1. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 2902 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-

Kořenov, Polubný, 932, svod,kNN, SS100 za cenu 4176,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce 

a.s. 

č.u. 2/23, 8 x ano 

 

1.2. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 3580 a ppč. 3578/1 k.ú. 

Příchovice u Kořenova právo umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční 

soustavy v rámci stavby JN-Kořenov, č.parc. 3130/2-, svod,kNN, SS100 za cenu 9100,- Kč 

bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s. 

č.u. 3/23, 8 x ano 

 

1.3. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 3510/1 k.ú. Příchovice u 

Kořenova právo umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy 

v rámci stavby JN-Kořenov, Příchovice přeložka HDSS, kNN za cenu 2000,- Kč bez DPH pro 

ČEZ Distribuce a.s. 

č.u. 4/23, 8 x ano 

 

1.4. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 1656/1 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-

Kořenov, Polubný ppč. 1619/6-kNN, SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce 

a.s. 

č.u. 5/23, 8 x ano 

 

1.5. Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene na ppč. 2884/1 k.ú. Polubný právo 

umístit, provozovat, opravovat a udržovat zařízení distribuční soustavy v rámci stavby JN-

Kořenov, 720 kNN SS100 za cenu 2000,- Kč bez DPH pro ČEZ Distribuce a.s.. 

č.u. 6/23, 8 x ano 

 

1.6. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy s M.L., Kořenov na pronájem částí 

ppč. 1388/2, 1379/3 a celého pozemku ppč. 1388/9 k.ú. Polubný za cenu 0,50 Kč/m2/rok. 

č.u. 7/23, 8 x ano 

 

1.7. Zastupitelstvo obce zamítá záměr pronájmu nebo prodeje pozemku ppč. 1159/9 k.ú. Polubný 

č.u. 8/23, 8 x ne 

 

1.8. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy s E. a J.R., Nymburk na část ppč. 

87/4 k.ú. Polubný pro odstavení vozidel chaty Pralinka za cenu 3,- Kč + DPH/m2/rok. 

č.u. 9/23, 8 x ano 

 

1.9. Zastupitelstvo obce schvaluje prodej stpč. 866 a ppč. 1286/2 v k.ú. Polubný vlastníkům 

objektu če. 1372 Kořenov Ing. K.G., Praha, J.G., Středokluky, M.G., Praha za cenu 295200,- 

Kč. 

č.u. 10/23, 8 x ano 

 

1.10. Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku ppč. 1527/3 k.ú. Polubný J.K., Kořenov za cenu 

pořizovací 27193,- Kč + DPH.  

č.u. 11/23, 8 x ano 

 

3.1. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 40 tis. Kč na činnost 

Občanského sdružení zdravotně postižených Tanvald pro rok 2023 

č.u. 12/23, 8 x ano 



 

3.2. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru na provoz Hospicu sv. Zdislavy, 

Liberec ve výši 10 tis. Kč pro rok 2023 

č.u. 13/23, 8 x ano 

 

3.3. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 35 tis. Kč na činnost 

ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o. Rokytnice nad Jizerou pro rok 2023 

č.u. 14/23, 8 x ano 

 

3.4. Zastupitelstvo obce odkládá rozhodnutí o finančním daru Centru sociálních služeb Jablonec 

nad Nisou, p.o.  pro rok 2023 

č.u. 15/23, 8 x ano 

 

3.5. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 25 tis. Kč na činnost Jizerské 

o.p.s. Bedřichov pro rok 2023 

č.u. 16/23, 8 x ano  

 

3.6. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 15 tis. Kč TJ Sokol Horní 

Polubný, z.s. pro rok 2023 

č.u. 17/23, 8 x ano 

 

3.7. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Klubu psích sportů Desná ve výši 10 

tis. Kč pro rok 2023 

č.u. 18/23,  8 x ano 

 

3.8. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Enduro Echt Gold team Příchovice  

ve výši 10 tis. Kč pro rok 2023. 

č.u. 19/23, 8 x ano 

 

3.9. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Mysliveckému sdružení Desná – 

Kořenov ve výši 5 tis. Kč pro rok 2023 

č.u. 20/23, 8 x ano 

 

3.10. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč na činnost školy 

Základní škola, Tanvald, Údolí Kamenice 238, příspěvková organizace pro rok 2023 

č.u. 21/23, 8 x ano 

 

3.11. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč SOSHIKI – klubu 

bojových umění a sportů Tanvald, z.s. pro rok 2023 

č.u. 22/23, 8 x ano 

 

3.12. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu 

včelařů, z.s., ZO Tanvald pro rok 2023. 

č.u. 23/23, 8 x ano 

 

3.13. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 3 tis. Kč Českému svazu 

včelařů, z.s., ZO Smržovka pro rok 2023. 

č.u. 24/23, 8 x ano 

 

3.14. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5 tis. Kč Klubu bojového 

umění karate Tanvald pro rok 2023. 

č.u. 25/23, 8 x ano 

 

3.15. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 20 tis. Kč Harrachov Racing 

Academy, z.s. na pro rok 2023. 



č.u. 26/23, 8 x ano 

 

3.16. Zastupitelstvo obce zamítá poskytnutí finančního daru SHŠ Artus Bohemia, z.s. pro rok 2023. 

č.u. 27/23, 8 x ne 

 

4.1. Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o regulaci hlučné zábavní 

pyrotechniky a o stanovení výjimečných případů, při nichž nemusí být dodržována doba 

nočního klidu. 

č.u. 28/23, 8 x ano 

 

4.2. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 1 v čp. 829 Kořenov 

s F.S., Kořenov na dobu určitou 1 rok od 1.3.2023. 

č.u. 1/23, 8 x ano 

 

4.3. Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy kupní na nákladní automobil na svoz 

komunálního odpadu s FARID COMERCIA a.s. za cenu 1975000 Kč bez DPH. 

č.u. 29/23, 8 x ano 

 

4.4. Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtový výhled na  období let 2024-2028 

č.u. 30/23, 8 x ano 

 

4.5. Zastupitelstvo obce schvaluje odkoupení objektu na stpč. 1380 k.ú. Polubný po odvozu všech 

odmontovatelných zařízení, které si vlastníci chtějí ponechat, za cenu 200 tis. Kč. 

č.u. 31/23, 8 x ano 

 

5.10. Zastupitelstvo obce schvaluje v pátek 24.2. v den výročí napadení Ukrajiny vyvěsit vlajku 

Ukrajiny na budovu obecního úřadu 

č.u. 32/23, 8 x ano 

 

5.11. Zastupitelstvo obce schvaluje vyvěšení vlajky pro Tibet na budovu obecního úřadu 

č.u. 33/23, 8 x ano 

 

 

 

 

 

…………………………………………    ……………………………………… 

Luboš Marek, starosta      Jiří Doležal, místostarosta 


